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Abstract (en)
The device has a push button housing (7) inserted into an opening in a cistern lid (2). Push buttons (8, 9) are mounted in the push button housing.
A pusher (11) is moved downwards to trigger flushing by actuation of the push buttons. The push button housing is fastened to the cistern lid and
is lifted from the push buttons and the pusher with the cistern lid. A guide part (12) has an external thread for fastening the guide part to a drain
valve (20). The push buttons, the pusher, the guide part and the push button housing form a single unit. An independent claim is also included for a
method for mounting a drain fitting.

Abstract (de)
Die Betätigungsvornchtung weist ein Tastengehäuse (7) auf, das in eine Öffnung (4) des Spülkastendeckels (2) einsetzbar ist. Im Tastengehäuse
(7) sind wenigstens eine Taste (8, 9) und ein Drücker (11) zur Spülauslösung gelagert. Das Tastengehäuse (7) ist lediglich am Spülkastendeckel
(2) befestigt und mit dem Spülkastendeckel (2) von der wenigstens einen Taste (8, 9) und dem Drücker (11) abhebbar. Die Betätigungsvorrichtung
eignet sich besonders für Spülkästen aus Keramik und ermöglicht eine einfachere und schnellere Montage sowie Revision des Spülkastens.
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